



Samhold - Idrett - Glede

Referat fra styremøte nr. 4 – 2016

Styre/arbeidsgruppe:	Hovedlaget
Tid:	Mandag 22.8.16 kl 19:00-21:30 (arb.gruppen møter kl 18:00)
Sted:	Ymber 2.etg.
Deltagere:	Elin Kaasen - leder, Ragna Hansen - nestleder, Odd-Hugo Pedersen – sekretær, – , Asbjørn Tretten- medlemsansvarlig (sak 23/16) Helene Hanssen – Friidrett, Kjetil Hallen - ski/ skiskyting, Liv Anita Kristiansen Østgård-leder idrettsskolen, Stig Løvlund – orientering, Hanne Fjellstad - Håndball, Hilde Nyvoll – Fotball, Stein Erik lunde - Sykkel.
Meldt forfall/Ikke til stede:	Liv Anita Kristiansen Østgård. Lisbeth Albrigtsen og Stein Erik Lunde.
Neste møte:	
Referent:	Odd-Hugo Pedersen

Sak	Tema	Ansv	Frist
22/16	Kl 19:00-19:10: Godkjenning av innkalling og forrige møtereferat. Lisbeth Albrigtsen og Helene Hansen har trukket seg som henholdsvis styremedlem hovedlag og leder friidrett med legitim begrunnelse. Innkalling og møtereferat fra forrige styremøte godkjennes. Oppfølging sak 16/16 Søknad fritak medlemskontingent Nordreisa flyktningmottak. Nil v fotballgruppen har søkt NFF om 80 000,- som er innvilget. Regnskapsfører ordner med at midlene blir fordelt til kontingent. Oppfølging sak 18/16 Forbedring av retningslinjer for klubbklær og logo. Det utnevnes en fra hvert gruppestyre som jobber frem ett forslag til hovedstyret. Frist for gruppene til å utnevne representant 15.9. Ragna Hansen fra hovedstyret leder gruppen.		
23/16	Kl 19:10-19:40 Orientering fra gruppene, leder idrettsskolen, medlemsansvarlig og leder hovedlag. Leder idrettsskolen: orientering om oppstart, årshjul, trenerkabal, mv. Medlemsansvarlig: om utsendelse av kontingentkrav, treningsavg. Inkomne betalinger, annet. Gruppelederne orienterer (varighet ca 4 min per leder): • Arrangementer, sesongaktiviteter siden forrige møte og frem til neste møte • Økonomi. Rapportering ved avvik fra budsjett. • Spesielle forhold, hendelser som hovedlaget bør vite om. Leder: pågående arbeidsoppgaver, arbeid utført av arb.gruppe. Medlemsansvarlig: Innkreving av turneringsavgifter fotball er i rute. 504 av 774 medlemmer i Nordreisa il alle grupper har betalt kontingent. Medlemsansvarlig i hovedlaget innkaller medlemsansvarlig i hver gruppe til ett møte for å diskutere rutiner for å ivareta at alle betaler kontingent og andre avgifter. Møtet fastsettes til 1.september kl. 18 i Bankbygget. Fotball: St. Hans-turneringen 2016 var svært vellykket, god oppslutning og godt økonomisk resultat. Kommunen etablerte ny parkering til turneringen. Fotball gruppa fikk 80 000 fra NFF til aktivitet for flyktningene. Litt problemer med topping av lag på turneringer. Det jobbes med prosjektering av fornying kunstgressbane. Vedlikehold av gressbaner er utført.		

	Skigruppa: Reisajoggen 2 løp igjen. Spenning i sikte med Norges skiskytterforbund hvor blant annet Tora Berger deltok. Trening for 13-16 år er startet opp og de yngste starter i løpet av september. Ski og skiskyttersamling helga 14-18 september. Terrensløp 17 september i Saga. Økonomi: drift er i balanse. Innvesteringer i Saga har blitt belastet oppsparte midler. Det er søkt om midler til å lære flytningene å gå på ski som ett integreringstiltak. Skigruppa har utarbeidet ett forslag til driftsavtale for skihuset, leder i hoved laget har fullmakt til å godkjenne denne ovenfor skigruppa. Kommunen skal asfaltere ny parkering i Saga noe NIL er svært glade for. Tippemiddelsøknaden fornyes før fristen. Orientering: 5-6 stykker er aktive og har deltatt på NNM med gode resultater. Det arrangeres treningsløp med lavt oppmøte. Det er ønskelig med videre drift og flere som deltar. Håndball: Ny sesong starter opp med påmeldingsfrist i 22.8. Det blir lag i følgende aldersklasser jenter 14, gutter 13/14, jenter 12, jenter 11 og ett tilbud til 10 åringer. Sterk konkurranse med fotball. Det er kritisk for hjemmekamper at gulvet i Nordreisahallen blir skiftet før sesongstart. Håndballskole i høstferien 6-7 oktober aldergruppe 6-11år, denne type tiltak er ikke i konflikt med idrettskolen. Trener 1 kurs i slutten av september. Idrettskolen: Det er kjøpt inn utstyr iht. budsjett. Det er oppstartmøte 22.8, det mangler noen frivillige på fotball. Års hjulet og fakturering er på plass. Generelt alle grupper: Endret praksis rundt rapportering fra gruppene, gruppene vil bli bedt om å rapportere inn i forkant av styremøter i hovedlaget slik at dette kan være med på innkallingen, dette gjøres for å effektivisere styremøtene samt å sikre god informasjonsflyt. Det presiseres videre at referat fra møter i gruppene skal sendes leder i hovedlaget i etterkant av møtene.		
24/16	Kl 19:40-21:30 NIL fyller 70 år den 19. september, forslag om å feire begivenheten Drøftingssak/beslutningssak. Det er satt av mye tid til denne saken, da vi har knapp tid på oss for å planlegge aktivitet/arrangement. Jeg ber gruppelederne tenke igjennom om de ønsker noe knyttet opp mot egen gruppe, eller felles for alle gruppene. Skal vi feire på selve dagen (det er en mandag) eller skal vi finne en annen dag. Arrangement i det nye klubbhuset? Skal vi sette sammen en gruppe som arbeider med dette? Hoved laget har ikke satt av midler på driftsbudsjettet til jubileum, men vi har sparekonto som kan brukes. Det legges opp til å bruke lørdag 17 september til å markere jubileet. Samme dag er det A-lagskamp og terrensløp i Saga, det er fornuftig å knytte markeringen opp mot disse aktivitetene. De andre gruppene forespørres om de ønsker å markere med egne aktiviteter. Det blir planleggingsmøte i en utnevnt arbeidsgruppe mandag 5 september på Ymber kl. 18.	Alle	